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§ 4 

Nämndens frågor till förvaltningen 

 

Ledamoten Christina Elffors Sjödin (M) frågar förvaltningen om 

vilka företag staden har ramavtal med för anlitande av familjehem 

och jourhem. Förvaltningen återkommer med svar. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


